
 

Besluitenlijst van de vergadering van de Politieke avond Westerveld
Rondvraag en inspreken d.d. 12 mei 2020

Aanwezigen
Raadsleden/ commissieleden: De heren K. Molenkamp (DSSW/ SW), A.K. Schoenmaker (DSSW/ SW), 
J.H. Bruursema (GB), J.P. Slootweg (VVD), J. Puper (PvdA), H.A. Jansen (PvdA), 
A. Fopma (PvdA), J.A.G. van der Weyde (CDA), G.J. Ballast (CDA), D.H. Simonides (CDA), W. Beets (PW), 
M. van de Kasteelen (PW), J.N. de la Mar (PW), G. Kreuzberg (PW) en H. van Teijlingen en de dames 
G. Kiers (DSSW/SW), M. Mekers - Scholten (DSSW/ SW), J.W. Mones – Kassies (GB), 
M.W. Mulder – van Eerden (GB), C.N.G. Starke (VVD), R. Masselink – Den Hollander (VVD), S. Hornstra (VVD), 
C. Dollekamp - Molleman (PvdA), E.G. Bos (CDA) en A.R. Oosterhuis (PW)
Collegeleden: de wethouders J.Y.A. De Haas, H. Doeven en K.H. Smidt
Medewerkers ambtelijke organisatie: 
Externen: 

Afwezigen (m.k.)
--

Voorzitter: De heer H. Jager
Griffier: De heer M. Frensel

1. Rondvraag
Onderwerp: Rondvraag Aaltjes en eikenprocessierups (PvdA) (zie vragen in iBabs)

1. Ja, de gemeente is zich daarvan bewust. Daarom vindt de bestrijding in zo vroeg mogelijk stadium 
plaats, zodat de andere insecten daar minder last van hebben.

2. Alleen op die plekken waar vorig jaar overlast was.
3. In de gemeente zijn ca.39000 laanbomen, ca 8% is daar van bespoten. Andere aanpak is het 

aantrekken van natuurlijke vijanden.
Onderwerp: Rondvraag Japanse Duizendknoop (PvdA) (zie vragen in iBabs)

1. Experiment is niet gelukt, maar is niet uitgepakt zoals we gehoopt hadden, elektrocutie gaan we 
nog wel mee door.

2. Er wordt bij de provincie op aangedrongen om met beleid te komen.

Onderwerp: Financiële positie van de gemeente Westerveld (CDA) (zie vragen in iBabs)
1. Financiële positie van de gemeente Westerveld is slecht.
2. Er wordt gewerkt aan de informatie over de eerste 4 maanden, daarbij is voldoende aandacht voor 

Covid19 crisis.
3. Voorlopige risico analyse wordt aan gewerkt. Het is nog niet duidelijk of en wat het Rijk gaat 

compenseren. Zodra er zekerheid is, wordt dit bij de raad gemeld. Komt er op terug bij de 
Voorjaarsrapportage

4. Wordt voorgelegd in de Voorjaarsrapportage, college komt met voorstellen en de raad kan ook met 
voorstellen komen

5. College zal de raad regelmatig informeren, actieve informatieplicht, actuele situatie
Onderwerp: Financiële ondersteuning (Gemeentebelangen) (zie vragen in iBabs)

1. Er zijn enkele vragen ontvangen van dorpshuizen en sportverenigingen. College gaat maatwerk 
toepassen en coulance in acht nemen.

Onderwerp: Dierenambulance (Gemeentebelangen) (zie vragen in iBabs)



1. Ja, dat is bekend bij het college. De situatieligt genuanceerder dan in de media werd meegedeeld. 
Er is gekeken of de dierenambulance een overeenkomst kon sluiten met de gemeente. Twee 
reacties ontvangen. Het college heeft gekozen voor de organisatie uit Dalen.
Mw. G. Kiers trekt n.a.v. de beantwoording door de portefeuillehouder de art. 36 vragen die DSW 
over de dierenambulance heeft gesteld in.

Onderwerp: Toegang brandweer tot brandputten in Drents Friese Wold, Dwingelderveld en Holtingerveld 
(DSW) (zie vragen in iBabs)

1. Burgemeester Jager wil graag deze vragen schriftelijk beantwoorden, zodat er een adequaat 
antwoord op te geven.

Conclusie voorzitter

Toezegging

Aantekeningen

Bekijk hier de live beelden

Vastgesteld in de openbare vergadering van de Politieke avond Westerveld d.d. 26 mei 2020

de griffier, de voorzitter,

M. Frensel H. Jager


